

# Protokoll för IT-sektionens styrelsemöte

2023-10-25

**Styrelsens medlemmar:** Lukas Lindén Thöming (Ordförande), Sebastian Fällman (Vice Ordförande), Tova Radhe (Sekreterare), Per Jutterström (Sportchef), John McLelland (Informationsansvarig), Filip Zanton (Kassör), Susanna Mårdbrant (Klubbmästare), Vincent Andersson (Klubbmästare), William Lundström (Studierådsordförande), Hjalmar Dahlberg (Studiesocialt Ansvarig)

**Frånvarande:**

**Även närvarande:**

**Mötet öppnas:** 12:26

## 1 Val av justerare

- Sebastian Fällman väljs till justerare.

## 2 Godkännande av dagordningen

- Dagordningen godkänns.

## 3 Dagordning

### 3.1 Uppdateringar

#### 3.1.1 Strul med Skrubbenkontot

- Swishen som skulle kopplas till det nya Skrubbenkontot har av misstag kopplats till KV kontot. Problemet är nu löst och Kassören har fört över alla de pengar som har hamnat fel till Skrubbenkontot.

#### 3.1.2 Hemsidan

- Sekreteraren önskar att styrelsen skall testa den nya hemsidan och skriva upp de fel och förbättringspotentialer de hittar.
- Vissa brister på hemsidan bedöms styrelsen kan åtgärdas efter driftsättning då de inte påverkar hemsidans funktionalitet. Sekreteraren skall skriva dessa brister i sitt testamente.

### **3.1.3 Faktura domänregistrering**

- Styrelsen har fått ett mail från Miss Hosting, där den nuvarande hemsidan hanteras, om att domännamnet kommer upphöra gälla.
- Informationsansvarig meddelar att detta mail är bedrägeri. Informationsansvarig har blivit kontaktad av det riktiga Miss Hosting där de varnade för bedrägeri som detta.

### **3.2 Medaljmiddagen - spex?**

- Medaljmiddagen är den 13 december.
- Den nya styrelsen tar hand om maten, per tradition.
- Ordföranden skall hitta en utskänkare.
- Ordföranden frågar styrelsen om de vill spexa under sittningen. Styrelsen vill spexa.

### **3.3 Borgensittningen**

#### **3.3.1 Offert**

- Vice har ej fått en offert. Så fort offerten kommer kan styrelsen planera budget och lägga upp eventet.
- Styrelsen diskuterar om bidrag kan fås för lokalhyra och personal. Kassören meddelar att ett nytt system för att äska pengar och skicka fakturor har uppkommit. Kassören ska bli familjär med det nya systemet innan pengar kan äskas.

#### **3.3.2 Tema?**

- Riddartema. ”Storma borgen”.

#### **3.3.3 Spex?**

- Styrelsen diskuterar spex för sittningen.

#### **3.3.4 KV-spex?**

- Klubbmästarna föreslår att låta Klubbverket spexa på sittningen. Detta då finsittningar tenderar att bli långdragna om endast ett spex framförs under kvällen.
- Styrelsen är för förslaget. Diskussion uppkommer om Klubbverkarna måste betala fullpris för sina platser. Styrelsen kommer titta närmare på detta när offerten har kommit.

### 3.4 Stormötet

#### 3.4.1 Verksamhetsberättelse

- Styrelsen skall göra en presentation om förloppen verksamhet under året.
- Ordföranden kan sammanställa en sammanfattning, men vill att styrelsemedlemmar som hållit i sittningar skall lista upp dessa, samt alla inköp så som beställningar till Skrubben.

#### 3.4.2 Guldmedalj

- Styrelsen bör göra en nominering för IT sektionens guldmedalj.
- En vecka innan stormötet skall den vara inne.
- Ordförande betonar att sektionens medlemmar även får skicka in nomineringar till stormötet.

### 3.5 Testamentet

- Ordföranden uppmanar styrelsen att börja på sina testamenten.
- Efter stormötet skall ett överlämnings-möte bokas, och då skall testamentet vara färdigt.

### 3.6 Dagens frukt

- Aprikos, med inspiration från redbull smaken. Informationsansvarig är extra mycket för.

## 4 Övriga frågor

- Dokument behöver ändras innan stormötet. Ordföranden och sekreteraren skall fixa.
- Valfläsket är den 6 november. Styrelsen behöver ej göra något inför detta utan det är valberedningen som håller i eventet.
- Kassören kan få tag i en redbull-kyl till Skrubben och undrar om detta är önskvärt. Styrelsen diskuterar kylens storlek och möjlig placering, men är för förslaget.

Mötet avslutas: 13:08

Upprättat av: Tova Radhe (Sekreterare)

Justerat av: Sebastian Fällman (justerare).